
 

 

 

The laboratory of biochemistry aims to perform scientific research at the highest 

international levels, engagement multidisciplinary approaches to solve significant 

problems in biology and pharmacy. The mission of our laboratory is to provide a high 

quality education and learning experience for both undergraduate and postgraduate 

students. This needs a laboratory equipped with sufficient standard instruments to 

be able to train biochemists with the knowledge, skills, and values required to 

address the need for high-level staff as well as performing distinctive research to be 

published in highly ranked scientific journals. The challenge facing us is the 

fulfillment of an ideal laboratory with necessary equipments required for standard 

research. 

 

 

 

 

 

 النهج أحدث الدولية، ودمج المستويات التى تتماشى مع العلمية البحوث لإجراء الحيوية الكيمياء مختبر يهدف

 تعليم توفير هى لدينا المختبر مهمةإن  والصيدلة. الأحياء علم فيالبارزة  المشاكل حل في التخصصات المتعددة

 مجهز مختبر إلى يحتاج هذاو. العليا الدراسات وطلاب الجامعيين للطلاب تعليمية سواء وخبرة الجودة عالي

 المعارف وإكسابهم الحيوية الكيمياء متخصصى تدريب على ينقادر كوننل القياسية جهزةمن الأ بقدر كافى

 المميزة البحوث إجراء عن فضلا ،المستوى  رفيعي متخصصين إلى الحاجة متطلبات لتلبية اللازمة والمهارات

 يشمل مثالي مختبر يفاءإست هو يواجهنا الذي التحديإن . معامل تأثير عالى علمية مجلات في تنشر التي

 .المتميزة على الصعيد الدولى القياسية وثلبحلإجراء ا اللازمة الضرورية الأجهزة


